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V polovině června se sešli zástupci Kronospanu a 
Nemocnice Jihlava u příležitosti předání symbolic-
kého šeku na půl milionu korun. Jinými slovy to, co 
bylo slíbeno, bylo i splněno. 

Je to víceméně rok od chvíle, kdy společnost Kro-
nospan darovala jihlavské nemocnici půl milio-
nu korun na nákup plicního ventilátoru a zástupci 
vedení společnosti u té příležitosti avizovali spolu-
práci s jihlavskou nemocnicí i do budoucna. Nezů-
stalo pouze u slibu a v polovině června tak putova-
la částka 500 tis. Kč z Kronospanu opět do jihlavské 
nemocnice. 

Peněžitý dar bude tentokrát využit trochu netra-
dičně. Nemocnice za něj nepořídí žádný životy 
zachraňující přístroj, ale rozšíření pokrytí WiFi sítě 
v rámci nemocnice.

 „Uplynulý rok nám ukázal, jak moc se může náš 
život změnit a že i to, co je pro nás samozřejmé, může 
být najednou zcela nemožné. Včetně návštěv našich 
blízkých, hospitalizovaných v nemocnici. A přitom spo-
jení s rodinou je v těchto chvílích pro pacienta zásadní,“ 
říká ing. Sylva Krechlerová, jednatelka společnosti 
Kronospan. Možnost vidět a mluvit se svými blíz-
kými ve chvílích, kdy je potřebujete nejvíc alespoň 
online, bylo v minulých měsících pro pacienty jih-
lavské nemocnice jediné možné řešení. Řešení, kte-
ré závisí jednak na možnosti připojení na WiFi, ale 
zároveň i na jeho kvalitě a bezpečnosti.

„Uvědomujeme si, že nejen pracovní schůzky se přesu-
nuly do online prostředí. A potřeba kvalitního a bezpeč-
ného připojení je samozřejmostí. Jsme rádi, že jihlav-
ská nemocnice s naší pomocí bude financovat technické 
řešení, které využijí pacienti, ale i personál nemocnice,“ 
dodává ing. Martin Dvořáček, jednatel společnosti 
Kronospan. 

Vedení Kronospanu při spolupráci s Nemocnicí 
Jihlava oceňuje přístup k pacientům, kdy nemocni-

ce vnímá i jejich potřeby, které nejsou přímo spo-
jené se záchranou životů. O to těžší je ale projekty, 
zajišťující tyto potřeby, financovat.  

Mgr. David Zažímal, náměstek pro informati-
ku a kybernetickou bezpečnost Nemocnice Jihla-
va k tomu uvádí: „Pacienti, ale i jejich nejbližší, dnes 
již automaticky počítají s tím, že se v tak velké organi-
zaci, jakou jihlavská nemocnice bezesporu je, připojí k 
bezpečné a kvalitní bezdrátové WiFi síti. Pořizovat a 
udržovat tuto síť ale není vůbec levná záležitost. V tak 
rozsáhlé infrastruktuře nelze pořizovat levné přístupové 
body k internetu, jako si koupíme domů. Zde jsou kla-
deny opravdu vysoké nároky jak na dostupnost a bez-
pečnost tak také na jejich hromadnou správu.“ 

A ředitel jihlavské nemocnice MUDr. Lukáš Velev 
MHA ještě dodává: „Bezdrátová WiFi síť není nijak 
nárokovatelná a už vůbec ne hrazena ze zdravotního 
pojištění. Nemocnice tak musí hledat ve svých zdrojích 

či využívat různých dotačních titulů, aby mohla tuto 
službu nabídnout svým pacientům jako standard. V 
rámci tohoto finančního daru se nám podařilo pořídit 
několik desítek nových přístupových bodů k bezdrátové 
WiFi síti.“

Spolupráce mezi Kronospanem a Nemocnicí Jih-
lava se ale neodehrává pouze v rovině finančních 
darů. Na jaře prošla rekonstrukcí lékárna v nemoc-
nici a k jejímu novému modernímu vzhledu přispě-
la i společnost Kronospan, která darovala jihlavské 
nemocnici veškerý plošný materiál použitý při výro-
bě interiéru lékárny. V lékárně byl zkombinován 
dřevodekor  s klasickým bílým dekorem a interiér 
celé lékárny tak působí velmi vzdušným a přitom 
decentním dojmem. Jednatelka společnosti Kro-
nospan ing. Sylva Krechlerová k podařené rekon-
strukci dodává: „Věříme, že se nejen personál lékárny, 
ale i její klienti budou v tomto prostoru cítit dobře. Jsme 
rádi, že jsme mohli pomoci a těšíme se na další společné 
realizace.“  (PI-j07-16D)

Z Kronospanu míří opět půl milionu 
korun do jihlavské nemocnice

Na fotografii zleva: Mgr. David Zažímal, náměstek pro 
informatiku a kybernetickou bezpečnost Nemocnice Jih-
lava, ředitel jihlavské nemocnice MUDr. Lukáš Velev 
MHA, ing. Sylva Krechlerová a ing. Martin Dvořáček - 
oba jednatelé Kronospan CR spol. s r.o.

Lékárna v jihlavské nemocnici byla v letošním roce 
rekonstruována, v interiéru byl použit materiál z jih-
lavského Kronospanu.

Pávovský rybník s bahnem
Pávovský rybník má město ve spo-

lečném vlastnictví s Moravským 
rybářským svazem. Pláž rybníka je 
rozdělena na více parcel s několika 
majiteli. 

„Z těchto důvodů se prozatím o ryb-
níku neuvažuje jako o přírodním kou-
pališti. Nicméně v posledním roce 
se kvalita vody díky větším průto-
kům zlepšila a není problém se v nich 

vykoupat,“ dodal Štěpán.
Dotaci na revitalizaci Pávovského 

rybníka, o kterou se pokoušel Sokol 
Bedřichov, pod který spadá kemp, 
byla již dříve zamítnuta Minister-
stvem životního prostředí. 

Vzhledem k tomu, že dno je pokry-
té bahnem, troufne si do rybníka jen 
minimum odvážlivců. Zrovna v pří-
padě Pávova je škoda, že zde není 
možnost si zaplavat, jelikož místní 

kemp je stále v provozu.
Pokud byste se rádi v horkých let-

ních dnech osvěžili v některém z vol-
ně dostupných rybníků v Jihlavě, je 
třeba brát na vědomí několik faktů. 

Jak nám uvedl Jiří Kos z Krajské 
hygienické stanice Jihlava, koupat 
se lze všude, pokud se nejedná o 
soukromou rybník, nebo zde nevisí 
cedule „Zákaz koupání“. Vždy však 
na vlastní nebezpečí. 

než ke koupání

STARÁ PLOVÁRNA bývala kdysi nádherným koupalištěm, kam se přicházeli 
koupat lidé z celé Jihlavy.   Foto: na stránce Veronika Dawidowicz

PŘESTO by to na Borovince mohlo 
vypadat lépe. 


